
 

HORVÁTH ANNA 

Tisztelt Szakkollégiumi Vezetőség! 

Horváth Anna vagyok, a Szombathelyi Képzési Központ másodéves 

gyógytornász hallgatója. Mindig is szerettem az embereken segíteni (akár 

csak érzelmi támogatásról volt szó), ezért jelentkeztem erre a szakra. Úgy 

gondolom, hogy a gyógytornász az egyik olyan szakma, pontosabban 

hivatás, aminek művelésével a legtöbbet lehet segíteni az embereken. 

Munkám során nagyon fontos lenne számomra, hogy a legapróbbaktól 

kezdve egészen az idősebb generációig bezáróan, mindenkin segíteni tudjak. Hosszabb távú terveim 

között szerepel a fizioterápia Msc szak elvégzése valamint szeretném elsajátítani a Dévény- illetve 

McKenzie torna alapjait is. Azonban rövidebb távú céljaim is vannak, melyekkel akár már a 

gyógytornász képzés alatt tudnék foglalkozni. Ilyen például a flossing terápia, a köpölyözés illetve a 

kinesiology- taping/ sporttaping tanfolyamok elvégzése. 

Azzal, hogy taggá válhattam, úgy gondolom, hogy még jobban bele tudok látni az általam választott 

hivatás rejtelmeibe. Előre is köszönettel tartozom a Szakkollégium számára, hogy támogatni fognak 

munkám során! 

 


